
SUBJECT:  ACTION REQUIRED: Changes to Kenvue Payment Process. Complete 
registration by February 24, 2025 to ensure uninterrupted payments 
 

 
 
Dear Valued Supplier,  
  
As previously communicated, Kenvue is implementing a new invoice processing system 
due to the J&J separation on the February 24, 2025. To ensure continued and timely 
payments, you must complete certain actions prior to the change-over. 
 
Changes to the Invoice Processing Systems and Purchase Orders 
 

 
 
The high-level changes to the invoice processing systems, include:  

 The existing J&J Portal and GXS (invoicelite) invoicing method will, as of February 
24, no longer be available for Kenvue suppliers. Please note: any invoice 
submitted to the email, or PO box addresses after the cutoƯ date of February 11 
will not process. 

 A new Kenvue Accounts Payable (AP) Portal will be launched. We will be back in 
touch with more on this in future messages. 

 All purchase orders (PO) starting with 82####### that remain open at the time of 
the transition will close. Kenvue will create replacement POs with a new 
number. There will be no impact for all other POs. 

 
Key dates 

 Last day for Kenvue to receive invoices: February 11, 2025  



 First day Kenvue will receive invoices after transition: February 24, 2025  
 Last foreign payment date: February 11, 2025  
 Last domestic payment date: February 13, 2025 
 Payments will stop between February 14, 2025, and February 23, 2025  
 Payments resume as normal on February 24, 2025  

 
Required actions 

 If you do not currently use Ariba, you will continue to receive your POs via e-mail. 
For those suppliers registered with Ariba, you will receive an email from SAP 
Ariba with a new Trading Relationship Request (TRR). To continue transacting 
with Kenvue Ariba it is essential to accept the TRR.  

 Suppliers with punch out catalogs may be asked to re-upload the list of products 
or services you oƯer to Kenvue into our new profile. SAP Ariba will contact you 
and we recommend contacting your IT department if this is the case.  

 Once the Kenvue AP Portal goes live on February 24, 2025, you will receive an 
automated email from ‘Kenvue AP Portal’ that will include instructions on how to 
register with and access the portal. 

 Coordinate deliveries and submit invoices to ensure on-time payment.  
 If this mail requires re-direction within your organization, please support us in 

ensuring all future correspondence is sent to the correct personnel. We ask you 
to forward this correspondence, as required, and request that they reply to the e-
mail detailing the change in contact details. 

 
Changes to POs: Specific arrangements during the transition phase 

 All POs starting with 82####### that remain open (unfulfilled or partially fulfilled) 
at the time of the transition will close. There will be no impact for all other POs. 

 Kenvue will create replacement POs for the remaining balance, with a new PO 
number in the new system.  

 Suppliers will receive the new PO after the transition and all invoices will need to 
be submitted against the new PO number.  

 There will be no impact for POs which will be delivered in full before the 
transition period. 

 
AP Portal 
EƯective February 24, 2025, suppliers will gain access to a newly designed Accounts 
Payable (AP) Portal. Vendors can use the Kenvue AP Portal to submit and reply to 
support tickets, access knowledge articles and policies, chat with the Kenvue support 
team, manage their account, view purchase order status, and track invoices and 
payments.   
 
Supplier Data Freeze 
As part of this transition, a freeze on supplier data will begin on January 24 and remain in 
place until March 31. For vendors that update their account information in the APEX 
tool, make sure that all updates are completed by January 24. Updates performed 
during the freeze period will not be recorded. 
 
Company Name Update 



After the system transition, we will also take the opportunity to update our new 
company name in China. Below are the legal entities in scope of the company name 
change: 

 Shanghai Johnson & Johnson Ltd. (SJJ) will update its company name at the end 
of March 2025.  

 Johnson & Johnson China Ltd. (JJC) will update its company name at the end of 
April 2025. 

The exact date of the change and the new name will be announced at a later date, once 
approved by local authorities.  
Please note, the unified social credit ID will not change. All existing agreements, 
including quality agreements, will remain valid even after the company name changes. 
 
All purchase orders for above mentioned entities SJJ and JJC will reflect the new 
company name after the eƯective date. Suppliers must use the new company name to 
invoice to the above entities in China after the eƯective date. Please note that any 
invoices with incorrect billing details will be rejected.   
 
Suppliers must ensure all documentation, licenses, registrations, quotations, or oƯers 
reflect the new company name after the eƯective date.   
 
More information will be provided in the coming months, but if you do have queries, 
please email the central supplier mailbox RA-JX2-SupplierCommu@kenvue.com.  
 
 Best regards,  
 Kenvue Procurement  
 
 
 
 

 
 

尊敬的供应商 

 

如前所述，由于从J&J独立出来，Kenvue将于2025年2月24日实施新的发票处理系

统。为了确保您能持续以及按时收到付款，您必须在系统变更前完成一些操作。  

 

发票处理系统和采购订单的变更 



发票处理系统的主要变更包括： 

 从 2025 年 2 月 24 日起，现有的 J&J 门户网站和 GXS（invoicelite）发票提

交方式将不再适用于 Kenvue 供应商。请注意：任何在 2025 年 2 月 11 日截

止日期后提交至公共邮箱的发票将不会被处理。 

 我们将推出全新的 Kenvue 应付账款（AP）门户网站。我们将通过未来的邮件

提供更多信息。 

 所有以 82####### 开头且在系统转换时仍未完成的间接采购订单（PO）将

被关闭。Kenvue 将为订单剩余金额创建带有新编号的替代 PO。其他所有 PO 

不受影响。 

 

关键日期 

 Kenvue 接收发票的最后一天：2025 年 2 月 11 日 

 Kenvue 在系统转换后开始接收发票的日期：2025 年 2 月 24 日 

 系统转换前最后一次国际付款日期：2025 年 2 月 11 日 

 系统转换前最后一次国内付款日期：2025 年 2 月 13 日 

 付款将在 2025 年 2 月 14 日至 2025 年 2 月 23 日之间暂停 

 付款将于 2025 年 2 月 24 日恢复正常 

 

您所需的操作 

 如果您目前不使用 Ariba，您将继续通过电子邮件接收您的 PO。若您已注册 

Ariba ，您将收到 SAP Ariba 发送的一份新的交易关系请求（TRR）。为了保

证与 Kenvue Ariba的 交易，请您务必接受 TRR 。 

 使用 Punch Out 目录的供应商可能需要重新上传您提供给 Kenvue 的产品或

服务清单到我们的新配置文件中。如果是这种情况，SAP Ariba 将与您联系，

我们建议您联系您的 IT 部门进行处理。 

 一旦2025年2月24日Kenvue AP 门户网站上线，您将收到一封来自“Kenvue 

AP 门户网站”自动发送的电子邮件，其中包含如何注册以及访问门户网站的

说明。 

 协调交货时间并及时提交发票，以确保按时付款。 

 如果此邮件需要重新发送至您组织内部的其他人员，请协助我们确保所有未来

的通信都将被发送给正确的联络窗口。我们恳请您根据需要转发此通知，并请

求他们回复电子邮件并详细说明联系人信息的变更。 

 



PO 变更：过渡期间的具体安排 

 所有以 82####### 开头且在转换时仍处于开放状态（未完成或部分完成）的 

PO 将被关闭。其它所有PO不受影响。 

 Kenvue 将为订单剩余金额创建带有新 PO 编号的替代 PO。 

 供应商将在系统转换后收到新的 PO，所有发票都必须使用新 PO 号来提交。 

 在过渡期前完成交货且提交发票的 PO 不受影响。 

 

应付账款门户网站 

自2025 年 2 月 24 日起，供应商将能够访问全新设计的应付账款（AP）门户网站。

供应商可以使用 Kenvue AP 门户网站提交支持请求以及进行对应的回复，也可以查

阅Kenvue的相关知识文章和政策，还可以与 Kenvue 支持团队聊天，管理其账户，

查看采购订单状态，以及跟踪发票和付款情况。 

 

供应商数据冻结 

作为此次过渡的一部分，我们计划于 1 月 24 日开始冻结供应商信息，并持续至 3 月 

31 日。对于需要在 APEX系统中更新其账户信息的供应商，请确保所有更新在 1 月 

24 日前完成。冻结期间进行的更新将不会被记录。 

 

公司名称变更 

我们还将借助此次系统转移的机会更新我们在中国的公司名称。以下法律实体将包含

在此次公司名称变更范围内： 

 上海强生有限公司（SJJ）将在 2025 年 3 月底更新其公司名称。 

 强生（中国）有限公司（JJC）将在 2025 年 4 月底更新其公司名称。 

公司名称变更的确切日期和新名称将在获得当地政府批准后另行公布。 

请注意，统一社会信用代码将保持不变。所有现有协议（包括质量协议）在公司名称

变更后仍然有效。 

 

自生效日起，上述实体（ SJJ 和 JJC） 的所有采购订单将反映新的公司名称。供应商

在向上述中国实体开具发票时必须使用新的公司名称。请注意，任何含有错误开票信

息的发票将被退回。 

 

供应商必须确保所有文件、许可、注册、报价或要约在生效日期后反映新的公司名

称。 



 

在未来几个月内，我们将提供更多详细信息，但如果您有任何疑问，欢迎随时发送电

子邮件至供应商公共邮箱 RA-JX2-SupplierCommu@kenvue. com。 

 

此致 

Kenvue 采购部 
 
 
 
 
 

 
 
尊敬するサプライヤー様 

 

この前ご連絡させていただいた通り、J&Jの分離に伴い、Kenvueは2025年2月24日

に新しいインボイス処理システムを導入します。継続的かつ適時に支払いが行われ

るようにするために、移行前にいくつかのアクションが必要です。 

 

支払ポータルと発注書の変更 

インボイス処理システムの主な変更点は以下の通りです： 

 2025年2月24日以降、現行のJ&JポータルとGXS（invoicelite）のインボイス

送付方法はKenvueのサプライヤー様には適応できなくなります。インボイス

を受け取る締切日の2025年2月11日以降に、メールやPOボックスへ送付され

たインボイスは一切処理されないことにご注意ください。 

 新しいKenvue の支払い（AP）ポータルが公開されます。さらに詳しい情報

は今後の通信にて提供します。 

 移行時に未対応（未納品または部分納品）の、PO番号が82#######で始まる

すべての間接購買発注書（PO）は、クローズされます。Kenvueは新たなシ

ステムで注文残額に新しいPO番号を持つ代替発注書を作成します。他のPO

には影響を与えません。 

 



重要な日程 

 Kenvueがインボイスを受け取る締切日：2025年2月11日 

 Kenvueが新しいシステムに移行後インボイスを受け付ける最初の日：2025

年2月24日 

 移行前の最後の海外支払い日：2025年2月11日 

 移行前の最後の国内支払い日：2025年2月13日 

 2025年2月14日から2025年2月23日までの間で、支払いは一切停止されます 

 支払いは2025年2月24日から通常に戻ります 

 

必要なアクション 

 現在Aribaを利用していないサプライヤー様であれば、引き続きメールで発注

書を受け取ります。Aribaに登録されているサプライヤー様であれば、SAP 

Aribaから新しい取引関係リクエスト（TRR）を受信します。Kenvue Aribaと

の取引を維持するためには、TRRの受け入れが必要です。 

 パンチアウトカタログを利用しているサプライヤーは、今提供されている製

品やサービスのリストを再アップロードする必要があるかもしれません。そ

の場合はSAP Aribaから連絡があり、御社IT部門に連絡することをお勧めしま

す。 

 2025年2月24日にKenvue APポータルが稼働開始すると、登録方法やアクセ

ス方法が記載された自動メールが「Kenvue APポータル」から届きます。 

 支払が遅れないように、納品とインボイスの提出を調整してください。 

 このメールが組織内で再配信を必要とする場合は、ご協力をお願いします。

今後すべての通信が正しいご担当者に送られるよう、変更後の連絡先情報を

詳細に記載して返信していただきますよう、よろしくお願いします。 

 

発注書の変更: 移行期間中の特別な対応 

 移行時に未処理（未納品または部分納品）の間接購買発注書（つまり、PO番

号が82#######で始まる既存の発注書）はクローズされます。他のPOには影

響を与えません。 

 Kenvueは、新たなシステムで注文残額に新しい発注書番号を持つ代替発注書

を作成します。 

 サプライヤー様は移行後、新しい発注書を受け取ります。今後すべてのイン

ボイスは新しいPO番号で提出しなければなりません。 



 移行前に完全に対応済み且つ請求書が提出済みの間接購買発注書には影響を

与えません 。 

 

APポータル 

2025年2月24日から、サプライヤー様は新しくデザインされた支払（AP）ポータル

にアクセスできるようになります。Kenvue APポータルを経由で、サポートチケッ

トの提出、とその後のコミュニケーションができ、Kenvueのナレッジ記事やポリシ

ーにもアクセスできるし、またKenvueサポートチームとのチャットや、アカウント

管理、POのステータス確認、インボイスや支払の追跡もできるようになります。 

 

サプライヤーデータのフリーズ 

今回の移行の一環として、2025年1月24日から2025年3月31日まで、サプライヤー

データの更新がフリーズされます。APEXシステムでアカウント情報を更新しようと

するサプライヤー様は、2025年1月24日までにすべての更新が完了していることを

確保してください。フリーズ期間中に実施された更新は記録されません。  

 

会社名の変更 

今回のシステム移行を機に、中国における新社名も更新いたします。以下の法人

は、社名変更の対象となります。 

 上海ジョンソン・エンド・ジョンソン（SJJ）は2025年3月末に社名変更予

定。 

 ジョンソン・エンド・ジョンソン中国（JJC）は2025年4月末に社名変更予

定。 

変更日および新社名は、地方当局の承認が得られ次第、後日お知らせします。 

なお、統一社会信用コードは変わらないことにご注意ください。既存の有効契約書

（品質契約も含む）は、社名変更にしても相変わらず有効です。  

 

上記のSJJとJJCのすべての発注書は、効力発生日以降、新しい会社名で表示されま

す。サプライヤー様は、効力発生日以降、中国の上記実体に対して請求書を提出す

る時、ぜひ新しい会社名を記入してください。請求先の情報は相違がありましたら

請求書が拒否されますので、ご注意ください。 

そして、すべての文書、ライセンス、登録、見積、または提案が一切新しい会社名

で示すことを確保してください。 

 



今後の数ヶ月で引き続き詳細情報をお送りしますが、ご質問がある場合はサプライ

ヤーメールボックス RA-JX2-SupplierCommu@kenvue. com までお問い合わせくだ

さい。 

 

敬具 

Kenvue 購買部 
 


